
Z á p i s n i c a 

z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á ch 

zo dňa 24. mája 2022 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Elena Grňová 

Poslanci: Jolana Ľuptáková, Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Jozef Smutný   

Ospravedlnený: Michal Greguss, Jozef Ľupták 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

 

Riaditeľka MŠ: Mgr. Iveta Stehlíková 

 

Občania: 6 viď prílohu 

 

 

 Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Elena 

Grňová, ktorá privítala všetkých prítomných a konštatovala, že zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov písomne s uvedením miesta, času a programu rokovania. Pozvanie bolo 

doručené včas všetkým pozvaným. 

 Konštatovala, že obecné zastupiteľstvo má 7 poslancov, z ktorých je prítomných 5, 

preto vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

 Oboznámila prítomných s programom, ktorým sa bude riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

   

Program:  

 
1. Otvorenie, Voľba návrhovej komisie   

2. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2021 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce a audítorky k záverečnému účtu  

3. Schválenie návrhu Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školskom zariadení 

4. Schválenie rekonštrukcie ozvučenia v Dome smútku v Dúbravách 

5. Schválenie príspevku na výlet Základnej organizácii Jednoty dôchodcov v Dúbravách 

6. Prejednanie žiadosti o potvrdenie účelu využitia pozemkov 

7. Diskusia   

8. Návrh na uznesenie   

 

 

Bod 1/ Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

 

 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Elena Grňová. 

Oznámila prítomným, že zasadnutie OZ bude nahrávané na diktafón. Zápisnicu zo 

zvukového záznamu vyhotoví Katarína Janoková – zamestnankyňa obce. Zvukový záznam 

bude použitý pre interné účely a po vyhotovení zápisnice bude zmazaný. Za overovateľov 

zápisnice navrhla Jozefa Smutného a Jolanu Ľuptákovú.  Do návrhovej komisie navrhla pp 

Ing. Soňu Matunákovú, PhD.  ako predsedníčku, pp Natáliu Nedelkovú a Pavla 

Remeselníka ako členov.  



 

Program bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Jozef Smutný  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 2/ Schválenie záverečného účtu obce za rok 2021 

 Stanovisko hlavného kontrolóra obce a audítorky k záverečnému účtu 

 

Referuje: Ing. Ivan Sivok, Elena Grňová, starostka obce 

Ing. Ivan Sivok, hlavný kontrolór obce predniesol svoje stanovisko k záverečnému účtu 

a odporučil poslancom ho prijať /viď príloha/. Starostka obce prítomných oboznámila so 

správou auditu účtovnej závierky, ktorý vykonala Ing. Daniela Cibuľová /viď príloha/, ako 

aj s návrhom záverečného účtu obce za rok 2021. Záverečný účet bol zverejnený 15 dní 

pred zasadnutím OZ na internetovej stránke obce a úradnej tabuli obce. Poslanci dokument 

obdržali na svoje e-mailové adresy na preštudovanie a následne ho prerokovali na 

pracovnom stretnutí.  

 Záverečný účet obce schválili poslanci jednohlasne. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Jozef Smutný  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 3/ Schválenie návrhu Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2019 o výške mesačného príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školskom zariadení 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

V Dodatku sa vzhľadom na rastúce ceny potravín navrhuje zvýšenie mesačných 

príspevkov na stravné v školskom zariadení. Jedná sa o čiastku 0,09 € / 1 dieťa. Návrh 

Dodatku bol zverejnený 15 dní pred zasadnutím OZ na úradnej tabuli internetovej stránky 

obce a prerokovaný poslancami na pracovnom stretnutí. Návrh Dodatku tvorí prílohu 

zápisnice. 

 Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školskom zariadení poslanci jednohlasne schválili. 

 



Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 4/ Schválenie rekonštrukcie ozvučenia v Dome smútku v Dúbravách 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 

Keďže pôvodné ozvučenie Domu smútku nie je v dobrom stave, pani starostka so 

súhlasom poslancov dala vypracovať firme MKhlas cenovú ponuku na rekonštrukciu 

ozvučenia. Firma navrhla komponenty v cene 2520,- €. S poslancami túto ponuku prebrala 

na pracovnom stretnutí. Cenová ponuka je priložená k zápisnici. 

 Rekonštrukciu ozvučenia Domu smútku v Dúbravách podľa cenovej ponuky č. 

6225/2022 poslanci jednohlasne schválili. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Bod 5/ Schválenie príspevku na výlet Základnej organizácii Jednoty dôchodcov v 

Dúbravách 

 

Referujú: Elena Grňová, starostka obce 

 

Dňa 23.04.2022 podala predsedníčka ZO JDS v Dúbravách pani Jolana Debnárová na 

obecnom úrade žiadosť o poskytnutie sponzorského príspevku pre rok 2022 vo výške 200,- 

€. Uvedený príspevok chcú dúbravskí dôchodcovia využiť na výlet. Fotokópia žiadosti je 

priložená k zápisnici. 

 Príspevok vo výške 200,- € bol Základnej organizácii Jednoty dôchodcov Slovenska 

v Dúbravách poslancami OZ jednohlasne schválený.  

 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  



 

Bod 6/ Prejednanie žiadosti o potvrdenie účelu využitia pozemkov 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 

Pán Ján Kapec podal žiadosť o potvrdenie o účele využitia pozemkov na výstavbu 

rodinných domov v hornej časti obce. Zámerom je rozčleniť pozemky, ktoré má 

v osobnom vlastníctve spolu s p. Ondrejom Šmálom. Pani starostka odpovedala, že po 

prerokovaní s kompetentnými orgánmi a ich odporúčaní, treba postupovať podľa 

územného plánu, kde sa okrem iného posudzuje aj to, či ide o zaplavovanú oblasť. Keďže 

uvedené pozemky spadajú pod zaplavovanú oblasť, poslanci sa na pracovnom stretnutí 

dohodli, že budú súhlasiť s rozdelením parciel a výstavbou na nich v zmysle územného 

plánu obce. Túto podmienku spĺňajú 3 pozemky pri hlavnej ceste. 

 Žiadosť o potvrdenie účelu využitia pozemkov poslanci OZ jednohlasne schválili 

v zmysle územného plánu. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

 

Bod 7/ Diskusia 
 

o  p. starotka oznámila, že v Ivinách sa dá na ceste urobiť nástrek; pri p. Lakotovi sa bude 

riešiť odvodnenie cesty; od mosta k p. Kapcovi pracovníci OÚ vyrovnali cestu; tam by 

sa teraz mohla dať asfaltová drva 

o detské ihrisko na Hradnej - podľa certifikátu sú prvky veľmi drahé, dá sa 

zrekonštruovať pôvodné ihrisko a dokúpil by sa komponent s certifikátom – napr. 

hojdačka 

o  na pracovnom stretnutí sa poslanci zaoberali podujatím „Tradičná chuť Podpoľania“, 

na ktorú obec získala dotáciu od BBSK v sume 3200 €, kde čaká obyvateľov bohatý 

kultúrny program; 

o  pp Nedelková  upovedomila o tom, že na ceste v strede križovatky, kde došlo 

k dopravnej nehode, sa nachádza sklo, ktoré je potrebné odstrániť; 

o  pp Ing. Matunáková pripomenula vyhodený vianočný stromček za zastávkou na 

Hradnej a nepokosené ihrisko; 

o  pp Ing. Matunáková sa informovala, prečo nebola zverejnená a vyhlásená Pozvánka na 

zastupiteľstvo; p. starostka informovala, že Pozvánka bola zverejnená na Úradnej tabuli 

obce od piatka 20.5.2022 a vyhlásenie prebehlo v deň konania zastupiteľstva, čo jej 

dosvedčili aj poslanci; 

o  pp Ing. Matunáková navrhuje zverejniť na úradnú tabuľu, aby sa ľudia starali o svoje 

pozemky; p. starostka odpovedala, že Vyhláška o Ochrane poľnohospodárskej pôdy 

pred zaburinením sa nachádza na úradnej tabuli; staranie sa o pozemky má povinnosť 



každý vlastník, prípadne nájomca; je to dôležité aj z dôvodu, aby sa predchádzalo 

požiarom, ktorých bolo v poslednom období na Ivinách viac; 

o  p. starostka informovala, že na Bujačom je medveď; každý stret treba hlásiť polícii, aby 

boli o tom záznamy;  

o  p. Smutný Jozef (č. 181) sa informoval na riešenie chodníka na dolnom konci obce; p. 

starostka ho informovala, že čaká na cenovú ponuku od p. Nedelku, ktorý by na 

projekte pracoval; zatiaľ by sa urobilo spevnené podložie zo štrku a asfaltovej drvy; 

dokončenie chodníka by sa ďalej mohlo riešiť z príspevku MAS v sume cca 40 tis. € len 

sa čaká na výzvy; 

o  p. Kapec Ján (č. 67) sa informoval, či sa bude riešiť oplotenie Zariadenia pre seniorov 

v smere od záhrad, kde pán Kapec pasie ovce; p. starostka odpovedala, že plot je 

otázkou peňazí, ktoré obec na to momentálne vyčlenené nemá; 

o  p. Šmál Ján (č. 347) sa informoval na svoju sťažnosť, ktorú podal pred 8 mesiacmi na 

svojho suseda p. Smutného, ktorá sa týkala čierneho odberu vody; obvinil p. starostku, 

že z jej strany nebola žiadna snaha o riešenie situácie; p. starostka reagovala, že na 

mieste bol vykonaný dozor a ako riešenie celej situácie vidí v tom, že si obaja účastníci 

sporu musia vybudovať nové šachty na vodovodné prípojky; 

o  p. Krajňáková sa informovala, v akom štádiu je príprava územného plánu v Ivinách; p. 

starostka jej odpovedala, že na štúdii robí CHKO Poľana, tá by mala byť hotová do 

konca roka a následne obec urobí v budúcom roku doplnok k územnému plánu; 

 

  

Bod 8/ Návrh na uznesenie 

Uznesenia boli schvaľované postupne podľa jednotlivých bodov. 

 

I. Overovateľ: 

Jolana Ľuptáková 

II. Overovateľ: 

Jozef Smutný 

 

 

 

  Elena Grňová 

  starostka obce 


